
PROTOKÓŁ  Nr  VI / 2015 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  14 maja 2015 roku 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr V/15 sesji odbytej w dniu 26.03.15 r.  
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr III/8/14 Rady Gminy 

Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 – 2029. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego z działalności 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Miedzianej Górze za 2014 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok 

Samorządowego Ośrodka Zdrowia w Miedzianej Górze. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok 

Samorządowego Ośrodka Zdrowia w Ćmińsku. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki nr 393 obręb 3 
Ćmińsk Kościelny. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości Kostomłoty 
Pierwsze gm. Miedziana Góra (ul. Grzybowa).  

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości Tumlin-Wykień 
gm. Miedziana Góra (ul. Radosna). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości Miedziana Góra  
gm. Miedziana Góra (ul. Różana). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 8 w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego części sołectwa Miedziana Góra na terenie Gminy Miedziana Góra. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 10 w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego części sołectwa Miedziana Góra na terenie Gminy Miedziana Góra. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 10 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ćmińsk Rządowy na 
terenie gminy Miedz. Góra. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu planu aglomeracji Miedziana 
Góra. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych na drodze powiatowej 0469T. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe w roku 2014. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Miedziana Góra. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie „Centrum 
Sportu, Turystyki i Rekreacji Miedziana Góra” oraz przyjęcia statutu tej jednostki. 

25. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla Gminy Miedziana Góra – 
dyskusja. 

26. Sprawy różne. 
27. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
28. Zapytania i wolne wnioski. 
29. Zakończenie sesji. 
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Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył VI sesję Rady Gminy. 
Następnie powitał imiennie gości zaproszonych – radnego powiatu kieleckiego Zdzisława 
Zapałę; Radnych, Sołtysów, Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Kierowników 
referatów Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkie inne osoby 
obecne na sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
na sesji jest obecnych 13 radnych. Radni Bożena Modrzejewska i Marcin Karczewski spóźnią 
się. Stwierdził, że obrady Rady Gminy są prawomocne. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek poinformował, że był wniosek radnego Raczyńskiego 
Kazimierza o nagrywanie przebiegu obrad, udało się przygotować i w dniu dzisiejszym 
próbnie obrady będą nagrywane.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Sławomir Kozieł, który wyraził 
zgodę. W związku z brakiem głosów przeciwnych poddał pod głosowanie wybór sekretarza 
obrad. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Sławomira Kozieł. 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy są wnioski dot. porządku obrad? 
Radny Raczyński Kazimierz wnioskował o wycofanie z porządku obrad punktu 13 o treści 
– Podjęcie uchwały w sprawie połączenia samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej. Nie było konsultacji  z mieszkańcami w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem ww. wniosku o zmianę porządku obrad? 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad tj. wycofano pkt 13 natomiast punkty od nr 
14 do 30 otrzymują numery od 13 do 29. Punkt nr 9 otrzymuje brzmienie – Podjęcie uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. Następnie poddał pod 
głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianami jak na stronie 1 protokołu.                                        

                     Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1. 

 

Na sesję przybyła radna Bożena Modrzejewska. 
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Ad.5.                                                                                                                                                                                                                    
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokół nr V/15 sesji w  
dniu 26.03.15 r. był opublikowany na stronie BIP Gminy jak również był wyłożony w sali 
obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad, był przesłany radnym e-mailem celem 
zapoznania się. Powiedział, że przed rozpoczęciem obrad nie wpłynęły uwagi do protokołu. 
Poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 

            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6.                                                                                                    
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności za okres od dnia 
20.02.15 r. do dnia 26.03.br., które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że pytania dot. sprawozdania 
będzie można zadawać w punkcie 28 porządku obrad, a teraz przechodzimy do dalszych 
punktów porządku obrad.  
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy w 2015 r. był omówiony na posiedzeniach Komisji w dniu 
12 maja 2015 r. Spytał, czy są jeszcze pytania, czy należy coś wyjaśnić? W związku z 
brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale nr III/8/14 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 
r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok  wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/33/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
               
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej był omówiony na posiedzeniach Komisji 
w dniu 12 maja 2015 r. Spytał, czy są jeszcze pytania, czy należy coś wyjaśnić? W związku z 
brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 - 2029 wraz 
z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/34/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego był omówiony na 
posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
           Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14  głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/35/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego z działalności Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Miedzianej Górze za 2014 rok omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 
12.05.br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu 
uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Miedzianej Górze za 2014 rok 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/36/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Samorządowego Ośrodka 
Zdrowia w Miedzianej Górze omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 12.05.br. Spytał, 
czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Samorządowego Ośrodka Zdrowia w 
Miedzianej Górze.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/37/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Samorządowego Ośrodka 
Zdrowia w Ćmińsku był omówiony na posiedzeniach Komisji. Spytał, czy są pytania? W 
związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Samorządowego Ośrodka Zdrowia w 
Ćmińsku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/38/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki obręb 3 Ćmińsk Kościelny omówiono na 
posiedzeniach Komisji w dniu 12.05.15 r.. Czy są  pytania w tej sprawie? 
Radny Kazimierz Raczyński zaapelował do radnych o wyrażenie zgody na wykup tej 
działki, bo będzie potrzebna w przyszłości. Apeluje o „szacun” i podjęcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie działki nr 393 obręb 3 Ćmińsk Kościelny. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/39/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie nadania nazwy drodze ul. Grzybowa w miejscowości Kostomłoty Pierwsze był 
omówiony na posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z 
brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze w miejscowości Kostomłoty Pierwsze gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/40/15 wraz z załącznikiem graficznym w ww. sprawie, która 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 15. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek wyjaśnił, że w związku z potrzebą mieszkańców 
występuje konieczność nadania nazwy drodze w miejscowości Tumlin-Wykień ul. Radosna, 
prostopadłej do ul. Spacerowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie nadania nazwy drodze ul. Radosna w miejscowości Tumlin-Wykień był omówiony 
na posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem 
pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze w miejscowości Tumlin-Wykień gm. Miedziana Góra. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/41/15 wraz z załącznikiem graficznym w ww. sprawie, która 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie nadania nazwy drodze ul. Różana w miejscowości Miedziana Góra był omówiony na 
posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Radny Wiesław Tokar powiedział, że na tej ulicy jest samo błoto i to nie jest ulica. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy drodze w miejscowości Miedziana Góra gm. Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/42/15 wraz z załącznikiem graficznym w ww. sprawie, która 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zmiany Nr 8 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części 
sołectwa Miedziana Góra na terenie Gminy Miedziana Góra był omówiony na posiedzeniach 
komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o 
odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany Nr 8 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części sołectwa 
Miedziana Góra na terenie Gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/43/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zmiany Nr 10 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części 
sołectwa Miedziana Góra na terenie Gminy Miedziana Góra był omówiony na posiedzeniach 
komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o 
odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany Nr 10 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego części sołectwa 
Miedziana Góra na terenie Gminy Miedziana Góra.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
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         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/44/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk że projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 10 miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Ćmińsk Rządowy na terenie Gminy Miedziana Góra był omówiony 
na posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Jest zmiana załącznika graficznego, który Radni 
otrzymali przed sesją. Czy są jeszcze pytania?  
Radny Kazimierz Raczyński spytał, w jakim rejonie jest to położone? 
Urbanista Rafał Kozieł powiedział m.in. o zmianę wystąpili mieszkańcy Ćmińska 
Rządowego i pokrywają koszty z tym związane. Jest to teren przy ul. Wyręba dz. nr 525/1 do 
525/14. Na poprzednim załączniku nie było zaznaczonego dostępu do drogi publicznej tylko 
służebność przez inne działki. Musimy pokazać dostęp do drogi publicznej i dlatego następuje 
zmiana załącznika graficznego. Wskazał na slajdach teren objęty tą zmianą. Udzielił 
odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany Nr 10 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Ćmińsk 
Rządowy na terenie Gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/45/15 wraz z załącznikiem graficznym w ww. sprawie, która 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie wydania opinii do projektu planu aglomeracji Miedziana Góra był omówiony na 
posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
wydania opinii do projektu planu aglomeracji Miedziana Góra wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/46/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na drodze 
powiatowej był omówiony na posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania?  
Radna Bożena Modrzejewska spytała, czy w związku z przedłużeniem linii nr 9 będzie 
dołożony jakiś kurs, chodzi szczególnie o sobotę i niedzielę? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  udzielając odpowiedzi powiedział m.in. na obecną chwilę 
pozostają te same kursy. Jeżeli będą uzasadnione potrzeby to będziemy tą sprawę 
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monitorować. Poprosił o wskazanie przedziału czasowego w którym jest potrzeba 
wprowadzenia kursu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na drodze powiatowej 
0469T. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/47/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu. 
 
Ad. 22.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie przyznania nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w 
roku 2014 był omówiony na posiedzeniach komisji w dniu 12.05.br. Były potrzebne 
dodatkowe wyjaśnienia. W związku z tym jest Pan Dominik Słoń i można zadawać pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło spytał, czy Gmina może występować 
z wnioskiem o przyznanie nagród do Urzędu Marszałkowskiego? 
Insp. ref. FSiRG Dominik Słoń powiedział m.in. nagrody przyznawane są na mocy uchwały 
nr VI/27/11 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 16.03.11 r. Zapoznał z treścią § 4 tej 
uchwały. Za sukcesy o randze ogólnopolskiej przyznawana jest nagroda finansowa, a za 
sukcesy o randze wojewódzkiej przyznawany jest medal. W projekcie uchwały osoby 
otrzymują nagrody za wysokie wyniki sportowe w 2014 r. Są uregulowania w rozporządzeniu 
i Urząd Marszałkowski przyznaje nagrody. Rada Gminy może zmienić zapisy w uchwale i 
będzie można przyznawać nagrody pieniężne. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk podsumował, że taki jest regulamin i 
działamy zgodnie z nim. Zakończył dyskusję i poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Na sesję przybył radny Marcin Karczewski. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyznania nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w 2014 r. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/48/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
Ad. 23. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk projekt uchwały w sprawie skargi na 
działalność Wójta Gminy był omówiony na posiedzeniach komisji w dniu 12.05.15 r. 
Radny Raczyński Kazimierz poprosił, żeby Wójt odniósł się do tej skargi. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. Pan Ślusarczyk Sylwester złożył pismo i 
pytał o przeznaczenie środków finansowych na budowę chodnika dla pieszych przy drodze w 
msc. Przyjmo. Przyjmo jest to droga powiatowa i to zadanie powinien realizować powiat, 
wszystkie informacje dot. inwestycji są na BIP. Pismo trafiło do pracownika, który był w 
trakcie zmiany pracy i nie dopilnował tej sprawy. Po 14 dniach Pan Ślusarczyk złożył skargę 
do Przewodniczącego Rady Gminy. Otrzymał odpowiedź na pismo w terminie późniejszym, 
ale powinien był otrzymać w ustawowym terminie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi złożonej przez Pana Sylwestra Ślusarczyka na bezczynność Wójta Gminy 
Miedziana Góra wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/49/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad. 24. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie „Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 
Miedziana Góra” oraz przyjęcia statutu tej jednostki był omówiony na posiedzeniach komisji 
w dniu 12.05.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie 
projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
utworzenia jednostki budżetowej o nazwie „Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji Miedziana 
Góra” oraz przyjęcia statutu tej jednostki wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VI/50/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że radni otrzymali „Ocenę 
zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla Gminy Miedziana Góra” celem zapoznania się, 
która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. W związku z tym otworzył dyskusję. 
Kier. GOPS Grażyna Mariak  przedstawiła przepisy prawne regulujące tą sprawę, następnie 
omówiła ważniejsze sprawy ujęte w tej „Ocenie..” oraz wnioski końcowe. 
                   W trakcie dyskusji na pytania odpowiedzi udzielała Kier. GOPS Grażyna Maniak. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że jest to problem dość duży i 
poważny, muszą być działania z naszej strony, żeby poprawić tą sytuację. Zakończył dyskusję 
i ogłosił przerwę w obradach. 
 
Przerwa godz. 9.25 – 9.45. Po przerwie na salę obrad nie wrócił radny Emil Rutkowski. 
 
Ad. 26. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z treścią pisma SSZK – 
informacja o wyróżnieniu sołtysa Zygmunta Radka i piszą o ufundowanie nagrody, która 
będzie wręczona podczas Zjazdu Sołtysów. Zaproszenie na zjazd w dniach 27.06.15 r. 
poprosił chętnych o zgłaszanie się do Zastępcy Wójta, bo do 1.06.br. trzeba uiścić opłatę za 
uczestników zjazdu. Kolejna sprawa to wpłynęły wnioski o przyznanie statuetki „Miedziar” 
dla dwóch osób. Zgodnie z uchwałą nr XII/82/11 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 
30.11.2011 r. w skład Kapituły wchodzi osoba desygnowana przez sołtysów i przez radę 
Gminy. Poprosił o zgłoszenie radnego. 
Zgłoszono radnego Kazimierza Raczyńskiego, który wyraził zgodę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
desygnowaniem radnego Kazimierza Raczyńskiego do składu Kapituły? 
              Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy desygnowała Radnego Kazimierza Raczyńskiego do składu Kapituły. Następnie 
zwrócił się do sołtysów o zgłoszenie sołtysa do składu Kapituły. 
Zgłoszono sołtysa Wiesława Tokara, który wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie sołtysów – kto 
jest za desygnowaniem sołtysa Tokara Wiesława do składu Kapituły? 
              W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 sołtysów – 10 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania do 
składu Kapituły desygnowano sołtysa Wiesława Tokara. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że jest zaproszenie na zjazd diecezjalny. 
Poprosił o zgłaszanie się chętnych, jeżeli zajdzie potrzeba to będzie zorganizowany transport. 
 
Ad. 27. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy radni mają pisemne 
interpelacje. 
Radny Marian Korczyński zapoznał z treścią, a następnie złożył pisemny wniosek o 
przesunięcie 2 szt. hydrantów z jezdni do pasa drogowego przy ul. Młodej w Kostomłotach 
Pierwszych, ksero wniosku stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Oryginał przekazano do 
Sekretariatu Urzędu Gminy. 
 
Ad. 28. 
Radny Kazimierz Raczyński spytał, co ustalono na spotkaniu z GDDKiA w sprawie 
sygnalizacji na przejściu koło szkoły w Ćmińsku oraz budowy chodnika w Ćmińsku? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  odpowiadając powiedział m.in. byliśmy w terenie z 
Zastępcą Dyrektora GDDKiA Oddział w Kielcach i zapewnił, że będą rozważać sprawę 
sygnalizacji świetlnej przy szkole w Ćmińsku, argumentem jest autobus. Przedstawił ustalenia 
w sprawie budowy chodnika w Ćmińsku. Pojawiła się szansa, że może będzie wykonany 
lewoskręt z ul. Łódzkiej na ul. Herby. Problemem we wszystkich sprawach są środki 
finansowe. 
Kier. ref. Wojciech Płaza powiedział, że podjęte są działania, żeby załatwić sprawę 
lewoskrętu w ul. Herby. Przygotują organizację ruchu i przedstawią. Sygnalizacja świetlna w 
Kostomłotach, będzie próba wydłużenia o parę sekund, bo ta sygnalizacja druga blokuje. 
Sygnalizacja świetlna przy szkole w Ćmińsku – budujemy argumenty, żeby mogli 
występować do Generalnej Dyrekcji w Warszawie. Chodnik od cmentarza w kierunku szkoły 
jest deklaracja, że oni to zrobią w części będącej własnością GDDKiA. Wszystkie sprawy są 
na dobrej drodze. 
Radny Moćko Zdzislaw stwierdził, że GDDKiA już dawno obiecywała wykonać lewoskręt 
w ul. Herby i nic nie zrobili w tej sprawie. 
Radny Rutkowski Emil spytał, od kiedy będzie jeździć linia nr 9 do Przyjma? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  są jeszcze pewne sprawy do załatwienia, musi być uchwała 
o lokalizacji przystanków oraz komisja złożona z przedstawiciela Policji, GDDKiA, ZDP i 
Gminy celem ustalenia bezpieczeństwa. Od 1 czerwca br. powinna ruszyć linia nr 9 do 
Przyjma. 
Radna Modrzejewska Bożena poruszyła problem przejścia przez drogę krajową w Ćmińsku 
ul. Podgród na drugą stronę do przystanku autobusowego do Kielc. Policja kara mandatami 
tych, którzy przechodzą przez drogę krajową. Należy zastanowić się nad wykonaniem 
przejścia dla pieszych. 
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Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – usytuowanie przejścia dla pieszych w tym miejscu jest 
niebezpieczne i nie da się tego zrobić. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek powiedział, że brał udział w rozmowach i GDDKiA 
twierdzi, że jest niemożliwe wykonania  w tym miejscu przejścia dla pieszych, może być na 
odcinku widocznym – prostym, a nie na zakręcie. 
Sołtys Radek Zygmunt spytał, czy ta sama firma będzie wyłapywać psy, czy jest zmiana 
oraz co wynikło z przeprowadzonego audytu oświetlenia ulicznego? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Siwek Dariusz poprosił o rozszerzenie sprawy 
podpisania umowy na realizację projektu „MultiSport  ze zrzeszeniem LZS Kielce. 
Radny Sławski Damian poprosił o rozszerzenie sprawy przyznania dofinansowania w 
ramach projektu „Animator”. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – audyt oświetlenia ulicznego był niezbędny do ubiegania 
się o środki unijne na remont oświetlenia ulicznego w całej gminie. Teraz psy będzie 
wyłapywać firma z Cedzyny, kto był poprzednio nie wie. Wybór firmy na zasadzie najtańszej 
oferty. Umowa „MultiSport” dotyczy realizacji programu w szkole w Kostomłotach. Projekt 
„Animator” Moje Boisko Orlik – dofinansowanie na wynagrodzenia dla osób, które prowadzą 
zajęcia na boisku Orlik. 
Radna Modrzejewska Bożena – występuje konieczność zamontowania lustra drogowego 
przy drodze gminnej skrzyżowanie Wyrowce – Źródlana. 
Radny Moćko Zdzislaw spytał, co z robotami publicznymi? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – zgłaszać takie sprawy do Kier. Płazy, będzie badane czy 
jest zasadne i jeżeli będzie uzasadniona potrzeba to będzie montowane lustro drogowe. Teraz 
zamontowano w Ciosowej. Jest problem z robotami publicznymi, bo nie mają środków, 
obecnie jest 1 osoba do 30.roku życia, na stażu jest 1 osoba z terenu Gminy i 1 osoba z terenu 
Kielc. Pod koniec maja br. mają pojawić się środki, jest około 15 podań i będą podejmowane 
działania o zatrudnieniu. 
Radny Korczyński Marian  spytał, czy zabezpieczono teren kopalni „Mogiłki” na którym 
dokonano odkrycia, bo jest podbierany kamień i  to miejsce może być zniszczone. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – odkrycia dokonano w rejonie terenów gminy Masłów, 
teren trudno dostępny i nie powinno nic dziać się z tym. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – liczyliśmy, że Powiat we własnym 
zakresie zrobi remont chodnika przy ul. Tumlińskiej. Odczytał pismo z Powiatu w którym 
piszą, jeżeli Gmina zabezpieczy środki finansowe to zrobią ten remont. 
Radny Powiatu Zdzisław Zapała – był z Wójtem u Starosty, ale Gmina musi wziąć udział w 
finansowaniu w 50 %, wartość ok. 120 tys. to gmina ok. 60 tys. zł. Większy remont to 
traktują jako inwestycję. Poszukać w budżecie gminy środków i zrobić ten chodnik. Można 
robić to etapami, co roku wykonywać jakiś odcinek chodnika. Podziękował 
Przewodniczącemu Rady Gminy Bogusławowi Sobczykowi i radnemu Damianowi 
Sławskiemu za wsparcie działań w tej sprawie na Radzie Powiatu. Kolejna Rada Powiatu jest 
30.06.br. i należy coś przygotować celem zatwierdzenia wniosku. Podjęto działania w 
sprawie wycięcia drzew przy drodze powiatowej w Tumlinie-Podgrodziu. 
Radny Karczewski Marcin zwrócił uwagę, że przy drogach w Bobrzy, Przyjmie i Ćmińsku 
nie ma chodników, i też trzeba myśleć o ich budowie. 
Radny Rutkowski Emil – jest uchwała o środkach na chodnik przy ul Starowiejskiej, to 
może zabrać te pieniądze i przekazać na chodnik przy ul. Tumlińskiej. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław powiedział, żeby zwołać Komisję 
Inwestycji i Rozwoju Gminy i porozmawiać szerzej na te tematy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Siwek Dariusz – był objazd dróg i czy są jakieś decyzje 
w tej sprawie? Na zebraniu wiejskim w Ćmińsku była mowa o powołaniu rady młodzieży i 
rady seniorów i czy będą powołane te rady? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  odpowiadając powiedział m.in. w sprawie dróg nie ma 
jeszcze decyzji co i gdzie będzie robione. Jest za tym, żeby powołać radę młodzieżową i 
seniorów. Byłby to organ doradczy dla Rady Gminy. Utworzenie rady seniorów byłoby to też 
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utworzenie w przyszłości klubu seniora. Sprawy powinny być przygotowane do września br. 
pracujemy nad tym i powinny być podjęte uchwały. 
Kier. ref. Wojciech Płaza – robione są przedmiary, zorientujemy się, jaka będzie wartość i 
zdecydujemy co robimy. Potrzeb jest dużo, są drogi na których nie ma kanalizacji i co z tymi 
drogami, bo one jeszcze podczas budowy kanalizacji będą rujnowane. Będzie tu chyba jedna 
nakładka drogowa celem poprawienia komfortu jazdy. 
Radny Korczyński Marian  – radny Rutkowski sugeruje przesuniecie środków, czy wie o 
czym mówi? Na ul. Starowiejskiej ludzie chodzą ulicą i jest to niebezpieczne. 
Radny Rutkowski Emil stwierdził, że należy ustalić, co jest konieczne do zrobienia. 
Posiedzenie Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy odbędzie się w dniu 19 maja 2015 r. o 
godz. 14.00. Poprosił zainteresowanych o wzięcie udziału w posiedzeniu. 
Radny Micigolski Rafał – chodnik przy ul. Starowiejskiej jest niezbędny i są ustalenia ze 
Starostwem w tej sprawie. 
Radny Raczyński Kazimierz uważa, że bardziej potrzebny jest chodnik w Bobrzy, ale 
najważniejsza sprawa to Kostomłoty. Nadal drąży temat dot. utworzenia konta celem 
przekazywania po 50 zł z diet radnych a od pryncypałów po 100 zł co miesiąc, byłyby to 
pieniądze na organizowanie imprez  np. Dzień Dziecka. Pan Dominik Słoń opracuje jakiś 
regulamin. Wnosi o przegłosowanie, kto jest za tym? 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław - tą sprawę trzeba przedyskutować na 
komisjach. Należy sprawdzić, czy jest to prawnie uregulowane. W dniu dzisiejszym nie 
możemy głosować nad tą sprawą. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek powiedział, że zbliżamy się do półrocza. Jest prośba do 
sołtysów o przeanalizowanie funduszu sołeckiego, bo zmieniły się przepisy i można 
dokonywać zmian. Przeanalizować istniejące potrzeby i na zebraniu wiejskim dokonać zmian. 
Radny Korczyński Marian  przypomniał, że miał być przekazany e-meilem protokół z 
audytu w Urzędzie Gminy i jednostkach organizacyjnych. Do dnia dzisiejszego radni nie 
otrzymali tego protokołu. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – musi ustalić z Radcą Prawnym, czy można przekazać, bo 
tam są dane osobowe. Jest wersja papierowa i może być udostępniona. 
 
Ad. 29. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad, podziękował wszystkim za udział i zamknął VI sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Obrady zakończyły się o godz. 10.45. 
 
 
             Protokolant                            Sekretarz                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
           Halina Żelazna                   Sławomir Kozieł                           Bogusław Sobczyk 
 
        
                      
 
 
 
 


